
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 28. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 497
Kan ministeren oversende en oversigt til sundhedsudvalget over omfanget af problemer 
med skader efter brug af næsespray de seneste fem år, og samtidig give sin og Læge-
middelstyrelsens vurdering af om et evt. overforbrug giver anledning til en større regule-
ring af salg og salgssteder af næsespray?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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